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ZÁPISNICA 

z 11. zasadnutia Školskej komisie  Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja konaného dňa 24. 09. 2015 

 
1. Otvorenie 

2. Informačná správa o zapojení sa Košického samosprávneho kraja do programu 

technickej pomoci ELENA 

3. Poskytnutie dotácií nad 3 300 Eur v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia 

Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších 

zmien a doplnkov 

4. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho 

kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja        

č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších  zmien a doplnkov 

5. Regionálna integrovaná územná stratégia Košického kraja 

6. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o určení 

počtu tried prvého ročníka stredných škôl v  územnej pôsobnosti Košického 

samosprávneho kraja pre prijímacie konanie na školský rok  2016/2017 

7. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení 

a zrušení zariadení školského stravovania 

8. Vyhodnotenie úspor tepelnej energie v objektoch škôl a školských zariadení 

v pôsobnosti Košického samosprávneho kraja za rok 2014 

9. Rôzne 

10. Záver 

 

   

PROGRAM  ROKOVANIA: 

 

            
K bodu č. 1 
 Rokovanie otvoril  a viedol podpredseda školskej komisie PhDr. M. Čižmár.  Komisia 

bola uznášaniaschopná. Z celkového počtu 27 členov bolo na zasadnutí prítomných 19 členov 

komisie. 

Následne informoval členov komisie o zmenách v navrhovanom programe.  Z rokovania boli 

odôvodnene vyradené materiály pod bodom č. 3 a č. 8.  



 

Hlasovanie č.1: 

Prítomní: 19 

Za: 19 

Proti:0 

Zdržal sa:0  

 

Uznesenie  č. 33/2015  

Prítomní členovia komisie  hlasovaním schválili  program rokovania školskej komisie.   

  

K bodu č. 2 

 

 RNDr. M. Husár predstavil podporný, investičný program implementovaný 

Európskou komisiou v spolupráci s Európskou investičnou bankou v oblasti energetických 

úspor vo verejnom sektore, s cieľom znížiť energetickú náročnosť verejných budov a zvýšiť 

podiel obnoviteľných zdrojov energie. Ing. Husár hovoril o prínose zapojenia sa KSK do 

programu technickej pomoci a kreovaní Dohody o partnerstve v Košickom kraji. Zasadnutia 

sa zúčastnili aj zástupcovia pracovnej skupiny, ktorí sa podieľajú na realizácii technickej 

pomoci v Prešovskom samosprávnom kraji. 

V rámci diskusie pán Ing. I. Petrik a pán Ing. J. Vieloha zdôraznili potrebu osloviť aj 

jednotlivé obce, nielen mestá. Ing. M. Husár ubezpečil diskutujúcich, že  plánujú osloviť aj 

mikroregionálne združenia v kraji. Ing. Ľ. Hudák sa zaujímal o kontrolu energetickej 

efektívnosti v Prešovskom samosprávnom kraji. V Prešovskom samosprávnom kraji sa 

prostriedky čerpajú na technickú prípravu a nie sú vo fáze EPC. 

 

Hlasovanie č. 2: 

Prítomní: 19 

Za:19 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie  č. 34/2015  

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu  KSK prerokovať a zobrať  na vedomie 

informatívnu správu o zapojení sa KSK do programu technickej pomoci ELENA a schváliť 

zapojenie sa KSK do programu technickej pomoci ELENA. 

 

 

K bodu č. 3  

 

Ing. I. Fülöp informoval členov komisie, že Regionálna integrovaná územná stratégia 

(RIUS) bola spracovaná ako implementačný nástroj Integrovaného regionálneho operačného 

programu IROP na programovacie obdobie 2014-2020. Ide o prvý pokus o integrovaný 

prístup k plánovaniu regionálneho rozvoja. Na základe vymedzenia z národnej úrovne sa 

RIUS sústreďuje do vybraných cieľov v oblasti bezpečnej a ekologickej dopravy, prístupu 

k efektívnejším a kvalitnejším verejným službám, zlepšenia kvality života s dôrazom na 

životné prostredie. 

V roku 2014 bola medzi KSK a Mestom Košice podpísaná Dohoda o spolupráci pri 

realizácii, monitorovaní a hodnotení  RIUS a stratégii Udržateľnosti rozvoja mesta Košice 

(UMR). 

 

 



 

Hlasovanie č. 3: 

Prítomní: 19 

Za: 19 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0   

Uznesenie  č. 35/2015:  

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu  KSK prerokovať a zobrať na vedomie Regionálnu 

integrovanú územnú stratégiu Košického kraja 

 

K bodu č. 4 
 

Informácia o poskytnutých dotáciách je prehľadom  poskytnutých a zamietnutých 

žiadostí  o dotácie v zmysle VZN KSK č. 3/2006 do výšky 3300,- € na základe rozhodnutia 

predsedu KSK. 

K predloženému materiálu neboli zo strany členov komisie žiadne pripomienky.  

 

Hlasovanie č. 4: 

Prítomní: 19 

Za:  19 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0   

Uznesenie  č.36/2015:  

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu  KSK prerokovať a zobrať na vedomie Informáciu 

o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov KSK v zmysle VZN KSK č. 3/2006 

o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov. 

 

 

K bodu č. 5 

 

 Ing. Š. Kandráč k predmetnému VZN uviedol, že KSK má v zmysle zákona č. 61/2015 

Z. z. o odbornom vzdelávaní povinnosť určiť do 31.10.2015 počet tried prvého ročníka pre 

prijímacie konanie na nasledujúci školský rok.  Návrh VZN sa nevzťahuje na osemročné 

gymnáziá  a externú formu štúdia. Všetky stredné školy v kraji do 30.6.2015  zaslali písomne 

svoje požiadavky a so všetkými zriaďovateľmi okrem DSA, a.s. Brezno - SOŠ Trebišov a  

Biela voda, n.o. Kežmarok boli ich požiadavky prerokované. Požiadavky všetkých škôl 

v územnej pôsobnosti predstavovali 356 tried pre 9955 žiakov. Rozpísaných bolo celkovo 

6539 miest s 5% rezervou, pričom pri SOŠ boli zohľadnené odbory žiadané trhom práce. 

Materiál bol prerokovaný Krajskou radou pre odborné vzdelávanie bez zásadných 

pripomienok. Vedúci odboru školstva informoval komisiu, že práve obdŕžal žiadosť 

súkromnej SOŠ, Trebišov o navýšenie 1 triedy hotelovej akadémie. Absolventi hotelovej 

akadémie podľa údajov nie sú žiadaní trhom práce a jedna trieda bola určená pre Cirkevnú 

školu sv. Jozafáta v Trebišove a pre SOŠ obchodu a služieb v Michalovciach. 

 V rámci diskusie sa pani RNDr. L. Sidivárová zamýšľala nad možným naplnením 

ďalšej triedy hotelovej akadémie v danom regióne.  

Po diskusii komisia hlasovala o žiadosti súkromnej SOŠ Trebišov o navýšenie 1 triedy a 0,5 

triedy. 

Hlasovanie č. 5: 

Prítomní: 19 

Za: 6 



Proti: 6 

Zdržal sa: 7 

 

Návrh na navýšenie 1 triedy hotelovej akadémie pre  súkromnú SOŠ Trebišov nebol prijatý 

 

Hlasovanie č. 6: 

Prítomní: 19 

Za: 5 

Proti: 6 

Zdržal sa: 7 

 

Návrh na navýšenie o 0,5 triedy hotelovej akadémie pre súkromnú SOŠ Trebišov nebol 

prijatý 

V závere členovia komisie hlasovali o návrhu VZN o určení počtu tried prvého 

ročníka pre prijímacie konanie na školský rok 2016/2017.     

 

 

Hlasovanie č. 7: 

Prítomní: 19 

Za: 15 

Proti: 0 

Zdržal sa: 4 

Uznesenie  č. 37/2015:  

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu  KSK prerokovať a schváliť Návrh Všeobecne 

záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o určení počtu tried prvého ročníka 

stredných škôl v  územnej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja pre prijímacie konanie 

na školský rok  2016/2017 

   

K bodu č. 6 

 Ing. Š. Kandráč informoval komisiu o dôvode predloženia návrhu VZN o zriadení 

a zrušení zariadení školského stravovania, ktorým  je následný legislatívny krok zriaďovateľa 

po ich  zaradení a vyradení zo siete škôl a školských zariadení MŠVVaŠ SR.  Uvedené zmeny 

v sieti  boli predmetom rokovania predchádzajúceho zasadnutia Zastupiteľstva KSK.    

Z úrovne ministerstva boli žiadané zmeny v sieti  akceptované a písomne doložené 

rozhodnutím. Na základe toho zriaďovateľ predkladá návrh VZN na  zriadenia a zrušenie 

zariadení školského stravovania uvedených v návrhu. 

  

Hlasovanie č. 8: 

Prítomní: 19 

Za: 19 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie  č. 38/2015:  

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu  KSK prerokovať a schváliť Návrh Všeobecne 

záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení a zrušení zariadení 

školského stravovania. 

 

K bodu č. 7 

Ing. Petrík vyjadril názor, že kritériá na posudzovanie podmienok súvisiacich so 

zabezpečovaním praktického vyučovania žiakov u zamestnávateľov v rámci systému  



duálneho vzdelávania sú nastavené vysoko a niektoré firmy nedokážu splniť podmienky 

stavovských organizácií v daných regiónoch. Zaujímal sa, či existuje nejaká možnosť 

legislatívne ovplyvniť tento proces.  

Vedúci odboru školstva Ing. Š. Kandráč informoval komisiu o súčasnom stave 

duálneho vzdelávania na našich školách. 

JUDr. M. Komara navrhol, aby sa zasadnutí školskej komisie mohol zúčastňovať aj 

predseda Územnej školskej rady s poradným hlasom. 

 

Hlasovanie č. 9: 

Prítomní: 19 

Za: 18 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

Uznesenie  č. 39/2015:  

Školská komisia súhlasí, aby sa na zasadnutiach komisie zúčastňoval predseda Územnej 

školskej rady. 

Komisia sa dohodla na predbežnom termíne najbližšieho zasadnutia 12.11.2015 o 13,00 hod.  

 

 

K bodu č. 8 

 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu podpredseda komisie PhDr. M. Čižmár 

zasadnutie komisie ukončil. 

 

 

 

 

...................................................... 

Ing. Štefan Kandráč 

tajomník komisie 

 

...................................................... 

                          PhDr.M.Čižmár  

        podpredseda komisie 

 


